
Саша Магазиновић 

Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа БиХ: 

- „Зашто још увијек ништа није урађено на успостављању потребне структуре за 

испуњење преузетих обавеза из Конвенције о међународној трговини угроженим 

врстама дивљих животиња и биљака (ЦИТЕС)? 

- Који је крајњи рок у којем се коначно може рећи да БиХ може издавати дозволу 

ЦИТЕС (врло конкретан датум)?“ 
 


